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Aan het woord is Wouter de Goeij (26), in 
de businessunit Distributie van Visser & 
Smit Hanab als projectleider 
verantwoordelijk voor de volledige gang 
van zaken rond de engineering en aanleg 
van middenspanningskabels en 
bijbehorende elektrische installaties. Als 
een vis in het water is hij bij het bedrijf, 
niet in het minst door de platte structuur 
van het bedrijf, de vrijheid, de “ruimte om 
te ondernemen” en de verantwoordelijk-
heid die hij krijgt. “Als je het laat zien, dan 
krijg je al snel het vertrouwen.”

En ‘laten zien’ heeft de voormalig student 
technische bedrijfskunde het tot nu toe 
wel, is zijn gevoel. “Ik ben hier in het 
najaar van 2020 als jonge trainee aan de 
slag gegaan en ben begonnen op een 
petrochemische plant in de Botlek. 

Maar ik heb een passie voor techniek. Ik heb een fascinatie voor 
hoe dingen werken. Ik wil dat begrijpen, doorgronden. Op dat 
punt is hier een wereld voor me opengegaan. Een wereld die 
heel ver weg is als je er niet in werkt, een beetje onzichtbaar 
misschien zelfs, maar o zo belangrijk voor het reilen en zeilen 
van de samenleving.”

Ambitie
Tijdens het gesprek spat het enthousiasme en de ambitie eraf 
bij de jonge projectleider, die met een cursus ‘Power Course’ aan 
de Hogeschool Arnhem-Nijmegen zijn kennis over opwekking, 
transport en distributie van midden- en hoogspanning verder 
vergroot. “Het is een technische verdieping, die aansluit op het 
werk hier. Vanuit een brede studie zoom ik zo steeds verder in. 
Tegelijkertijd leer ik enorm veel van het werken in 
projectorganisaties. Het is mooi als je merkt dat je ook op dat 
vlak steeds verder komt.”

Visser & Smit Hanab
“Ik voel me hier als een vis in het water”

Passie 
voor technologie

“Dit is een bedrijf dat potentie ziet in jou als jong professional. Als je laat zien dat je hard werkt, dat je slim werkt, dan 
worden je kansen geboden. Als je ze ziet, dan kun je ze pakken. En als je ambitie hebt, dan kun je hier ver komen. Er zijn 
echt heel veel mogelijkheden om door te groeien, jezelf te ontwikkelen of te specialiseren.”

Aanvankelijk was dat op het gebied van projectcontrol. 
Gaandeweg kreeg ik steeds meer interesse in een lijnfunctie 
binnen de uitvoering van een project. Nadat ik uitvoerder was 
geweest in twee raamcontracten voor de aanleg van 
stadsverwarming, ben ik in mijn derde traineeperiode van een 
half jaar gaan werken als uitvoerder bij de aanleg van een MS-
kabelverbinding van 10 kilometer.”

Scherp
De Goeij werd naar eigen zeggen “midden in de uitvoering” 
gegooid en wat hij tegenkwam, smaakte naar meer. “Dat heeft 
ertoe geleid dat ik niet veel later als junior-projectleider aan de 
slag ging. Weer zes maanden later was ik projectleider en sinds 
begin 2023 draai ik volledig zelfstandig projecten. Ik vind het 
heerlijk. Ik houd van het dragen van verantwoordelijkheid. Ik pak 
het op, ik regel het, ik organiseer het. En altijd zorgen dat je 
scherp bent op de juiste momenten.”
Maar dat hij bij Visser & Smit Hanab zo op zijn plek is, heeft ook 
te maken met de aard van het bedrijf. “Ik ben bedrijfskundig 
opgeleid. Eerst hbo, daarna een master next level engineering. 

Zijn projecten probeert hij vooral te 
runnen “alsof het mijn eigen bedrijf is”, 
zegt De Goeij. “Loopt een project op 
rolletjes, dan ben ik blij en tevreden. 

Maar als we verliesposten hebben, dan 
voelt het alsof mijn eigen portemonnee 
geraakt wordt. Ik voel me betrokken. 
Daarom neem ik bijvoorbeeld ’s avonds 
ook de telefoon op als ik word gebeld. 
Dat wordt gewaardeerd, dat merk ik. 
Maar ik doe het niet om die waardering. 
Mensen gaan me niet voor niets ’s avonds 
bellen. Die telefoontjes hebben een 
reden, met een urgentie voor het project. 
Daarom neem ik op.”

Enerverend
Ondertussen kijkt hij al volop vooruit. 

“Je kunt zeggen: projectleider, 
prima positie, enerverend, 

uitdagend, niets meer aan doen. 
Maar dat is niet de aard van dit 
beestje. Ik ben nu al aan het 
kijken wat voor projecten over 
een jaar of twee op ons 
afkomen. En ik denk ook na 
over waar ik dan wil staan. Dat 

krijgt langzaam steeds meer 
vorm. Ik wil vooruit, verder 

komen. En ik zeg niet dat het al 
over twee jaar is, maar uiteindelijk 

heb ik wel de ambitie om een rol te 
vervullen op managementniveau.”

Wat hem betreft is dat ook dan op een 
plek midden in de energietransitie. “Ik 
heb nu een leidende, coördinerende 
functie. In principe kan ik die overal 
vervullen. Maar ik heb bewust gekozen 
voor deze sector. En Visser & Smit Hanab 
trok me aan omdat het de sfeer van een 
mkb-bedrijf ademt en het tegelijkertijd 
onderdeel is van VolkerWessels, een 
groot concern waardoor je alle kanten op 
kunt. Bovenal geldt dat we hier werk 
verrichten met impact op deze en 
toekomstige generaties. Het zijn geen 
verzekeringen die we verkopen. We 
denken een complex project uit en 
vervolgens realiseren we het. Ik ben erbij, 
vanaf de commerciële kennismakings-
gesprekken met de klant tot aan de 
oplevering. Ik werk graag aan zaken die 
impact hebben. Daarom ben ik hier 
helemaal op mijn plek.”

“Als je het laat zien,
dan krijg je al snel het vertrouwen”


